
 

 

Til Folketinget – Kulturudvalget 

 

Tak for jeres brev af 4. juni 2024, hvor I spørger til den forventede tidshorisont for over-

sendelse af svar på KUU alm. del – spm. 50 og 51. 

 

Jeg kan indledningsvis orientere om, at svarene på de to spørgsmål netop er oversendt til 

Kulturudvalget, og jeg skal naturligvis beklage, at de ikke er blevet oversendt før. Den 

sene besvarelse skyldes, at regeringen – ligesom Kulturudvalget – er opmærksom på, at 

den afsagte EU-dom har stor betydning for tankesportsforeninger. 

 

Som jeg oplyser i besvarelsen af KUU alm. del – spm. 50, pågår der stadig undersøgelser 

af rækkevidden af den afsagte EU-dom, og alternative muligheder undersøges fortsat. Jeg 

havde håbet, at der var fundet en alternativ løsning, inden jeg besvarede spørgsmålene, 

men det har vist sig sværere end forventet. 

 

Afslutningsvist vil jeg understrege, at jeg bestræber mig på at besvare alle udvalgsspørgs-

mål rettidigt med respekt for de retningslinjer, der er fastsat i Forretningsorden for Folke-

tinget med henblik på at sikre bedst mulige rammer for Folketingets parlamentariske ar-

bejde.  

 

 

Jeppe Bruus 

/ Jeanette Rose Hansen 
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